
---------- Forwarded message --------- 
Fra: Kim Erik Meeg<kem@nortommer.no> 
Date: man. 11. apr. 2022 kl. 21:31 
Subject: 
To: fryland.magnus@gmail.com<fryland.magnus@gmail.com> 

Til Vindafjord Skogeigarlag v/Magnus Frøyland. 

Viser til mail og ønsker å si noen ord om behov for tømmerkai. 

Nortømmer eksporterer mye tømmer via båt hvert år og ser for oss at det kommer til å shippes ca 
200000-220000m3 bare fra vestlandet pr. år fremover. 

Som vi ser i media er det store uroligheter i Europa om dagen, noe som er med å påvirker 
tømmerballansen i verden. 

Russland bestemte seg for ca et år siden at de ikke skulle eksporterer rundtømmer lenger samt at 
Canada og Tyskland har hatt store billeskader på skogen som har ført til tap av flere 100 mill. m3 med 
tømmer. Dette påvirker prisene og markedet i hele verden. 

Dette igjen fører til stor etterspørsel etter tømmer som kan fraktes på båt, dette er noe vi kan 
utnytte HVIS vi har kaier å shippe det fra. 

Nortømmer trenger alle de kaiene vi har, og ser at Utbjoa med sin geografisk strategiske beliggenhet 
er en viktig kai for oss. 

Med vennlig hilsen/ Sincerely 

Kim Erik Meeg 

Regionsleder Vestland og Rogaland/ Virkeskjøper Hordaland 
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